
Referat af bestyrelsesmøde den 15. 12.2015 
Hartkorns Grundejerforening 

 
 
 
 

Tilstede: Søren Hansen, John Petersen,  Bent Rasmussen, Lennart Kristiansen, Lili Clausen, Jens 
Pedersen og Tommy Krastrup. 
 
Formanden byder velkommen, og fortæller, at der ikke har været nogle nævneværdige hændelser 
eller begivenheder i foreningen siden sidste bestyrelsesmøde. 
 
Der er i løbet af efteråret fremsendt et anonymt brev til et af vore medlemmer. Det giver udtryk af, 
at være afsendt af formanden. Da brevet er helt uskyldigt og meget naivt udformet, var der enighed 
om ikke, at gøre mere ved dette. 
 
Der er stadig problemer på Favnevej med opmagasinerede materialer, til gene for de øvrige beboere.  
Vi har bedt kommunen tilse, om der foregår nogen regelbrud, og eventuelt gøre indsigelser de 
steder hvor der måtte være behov for dette. 
 
Rensning af alle vejbrønde i vores område blev drøftet. John har hentet pris fra Svego. Prisen var på 
ingen måde afskrækkende, og John blev bedt om, at få prisen på skrift, og derefter sætte arbejdet i 
gang. 
 
Asfalten på vore vej blev drøftet. Vi gennemgår alle vejene i foråret, når den værste vinter er 
overstået. Herefter bliver der taget stilling til, hvorvidt der skal efterrepareres. 
 
Bent orienterede om økonomien, og fortalte, at der havde været meget lidt bevægelse i kassen siden 
sidst. 
 
Der har været et par enkelte hushandler i vort område. Vi blev enige om, at vi bør have et 
velkomstbrev til nye beboere. Tommy forsøger, at kreere et sådant. 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver i uge 8, 2016, og igen i uge 14, 2016 
 
Generalforsamlingen forsøges afholdt d. 19. maj 2016, mere herom senere. 
 
Bestyrelsesmødet blev afsluttet med en let bid brød. 
 
 
 
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referant. 


